
J 

Verzonden: 
maandag 

1 
juli 

2024 07:03 

Aan: “Bronckhorst-POB-opvanghengelo" <opvanghengelo@bronckhorst.nl> 

Ce: 

EE 
Bl 

ovronckhorst.nl> 

Onderwerp: 

RE: 
opvang 

80 
jongeren 

achter het 
gemeentehuis. 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Hoi in onderstaande 
paar aanpassingen gedaan. 

Met 
vriendelijke groet, 

J 

cluster Communicatie 

Elderinkweg 
2 T 

(0575) 

75 
02 50 

7255 KA 
Hengelo (Gld) 

W www.bronckhorst.nl 

Postbus 200 

7255 ZJ 
Hengelo (Gld) 

gemeente 

Bronckhorst 

Van: 
Bronckhorst-POB-opvanghengelo le 

vronckhorst.nl= 

Verzonden: 
maandag 

1 

juli 
2024 07:17 

(geanonimiseerd)

Onderwerp: 

RE: 

opvang 
80 

jongeren 
achter het 

gemeentehuis. 

Er 

Wil 
jij 

eens 

kijken 
naar 

mijn 
antwoorden 

op 
de 

vragen 
van 

(geanonimiseerd)

Geachte 

HE 
NF 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Ik zal 
ingaan op 

de door u 

gestelde vragen. Mijn 
antwoorden vindt u in het rood hieronder. 

Met 
vriendelijke groet, 

J 

cluster Wonen en werken 

gemeente 
Bronckhorst 

Elderinkweg 
2 T 

(0575) 

75 
02 50 

7255 KA 
Hengelo (Gld) 

M 
(06) 

18 13 75 92 

Postbus 200 W www.bronckhorst.nl 

7255 ZJ 
Hengelo (Gld) 

Van: 

Ml 

eneco 

Verzonden: 
woensdag 

26 
juni 

2024 11:23 

Aan: 

Bronckhorst-POB-opvanghengelo 
<opvanghengelo@bronckhorst.nl> 

Onderwerp: opvang 
80 

jongeren 
achter het 

gemeentehuis. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Beste 

IN 
NE (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Ik 

snap 
dat U de buurt weer 

uitnodigt 
voor 

11 

juli. 

Dit is 
een 

belangrijke 
voorwaarde die de BOPA 

aanvraag 
stelt en 

je 
daaraan moet voldoen. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Ik als buur wil echter eerst een 

gesprek 

hebben over de 

volgende vragen: 

Waarom is er 

nergens 

anders naar 

gekeken 

dan achter het 

gemeentehuis. 

- 

Het terrein is 

erg 
klein, 

ca: 3.500 M2. 

Het terrein is door het COA 
geschouwd 

en is voldoende 
groot 

voor de realisatie van een 

opvanglocatie 
voor 80 AMV-ers. 

- 

Wij 

hebben 

goede 

alternatieven 

aangedragen: 

de Hietmaat is 
6,5 

ha. 
groot: 

65.000 M2. En 

eigendom 

van de 

gemeente. 

Vanuit de omwonenden 
is 

via 
een 

advocaat deze 
locatie 

aangedragen. 
In de 

beantwoording 
van 

deze 
brief is 

het 

volgende 

hierover 
geformuleerd: 

Uw 
voorgestelde 

locaties 

In uw 
brief gaat 

u in 

op 

2 
alternatieve locaties die 

volgens 

u 
voldoen 

aan 
de 

juiste grootte, 
in de 

buurt van 

voorzieningen, op 
korte 

termijn 
beschikbaar en 

niet 

(definitief) 
voorbestemd voor andere 

ontwikkelingen. 

Hieronder komen 
wij 

hier 
kort 

op 
terug. 

Recreatieterrein Hietmaat 

Deze locatie is in 

eigendom 

van 
de 

gemeente 

echter wordt 

gebruikt 

als evenemententerrein en is daarom ook 

niet eerder 

genoemd 

in de 

ambtelijke 
sessie 

waarbij gekeken 

is naar 

geschikte 

locaties. Er 

zijn lopende 

afspraken gemaakt 

voor dit terrein en er is 

op 

korte 

termijn geen 

alternatief voor de te houden evenementen 

op 

dit 
terrein, elders 

in de 
gemeente. Verder 

is 
deze locatie 

niet in de 

afweging meegenomen 
omdat 

er milieucirkels 

overheen 
lopen. 

Voormalige Welkoop 

en 
belendend terrein 

Deze locatie is niet in 

eigendom 

van de 
gemeente. Wij zijn 

als 
gemeente 

op 

de 

hoogte 

dat 

eigenaren op 

zoek 

zijn 

naar een nieuwe 

bestemming. 

Het is aan hen om deze 

ontwikkeling 

verder uit 
te 

werken en aan de 

gemeente 

voor te 

leggen 

- 

Geen 

goede ontsluiting. 

De 
ontsluiting 

is te 

organiseren, 
naar alle 

waarschijnlijkheid 
over het 

parkeerterrein 
van de 

gemeente. 

- 

Naast 

sportvelden 

en zwembad 

(veiligheid). 

Een 
veilig 

leefklimaat vinden we essentieel voor alle inwoners van de 
gemeente. Wij 

horen de 
zorgen 

van omwonenden. De 

jarenlange ervaring 
van het COA heeft 

geleerd 
is dat de 

aanwezigheid 
van 

jongeren op 
een 

opvanglocatie 
een zeer 

beperkte 

invloed heeft 
op 

de 
daadwerkelijke veiligheid 

in de 
omgeving. Wij 

hebben dat ook ervaren 

bij 
de 

opvang op 
De Betteld in 

Zelhem. Het 
gevoel daarentegen 

is 
(in 

eerste 

instantie) bij 
omwonenden vaak anders. De 

bedoeling 
is dat we dit 

met 
elkaar 

te 

bespreken 
en 

met 
elkaar 

oplossingen 

te 
bedenken om uw 

gevoel 
van 

onveiligheid 

te 
verminderen. Een voorbeeld is om 

gezamenlijk 
een 

keer 
een 

soortgelijke opvanglocatie 

te 

bezoeken, 
om 

te 
ervaren of het beeld dat u 

heeft, klopt 

met 
de 

werkelijkheid. 

- 

80 

Jongens (pubers) 

wel heel veel is. 

Het is een bewezen aantal dat 
goed 

beheersbaar is. Het COA heeft veel 
ervaring 

met de 
opvang 

van aantallen 
jongeren op 

een locatie. 

- 

Wij 

sinds het 

gemeentehuis 

er staat 4x zoveel verkeer hebben 

De komst van de 
opvanglocatie 

zal invloed hebben 
op 

het aantal 
verkeersbewegingen. 

We 
kijken 

welke 
afspraken 

we 

kunnen maken om hinder hiervan zoveel 
mogelijk 

te 

beperken. 

- 

naast 

natuurgebied 

met o.a. kerk-bos- en steenuilen. 

Een onderzoek naar de flora en fauna van de locatie is een onderdeel van de 
BOPA-procedure. 

De uitkomsten 
hiervan, 

zover ik 
weet 

zijn 
deze onderzoeken 

nog 
niet 

uitgevoerd, 
zullen niet anders worden 

geïnterpreteerd 
dan 

bij 
andere 

plannen. 

Op 

deze 

vragen 

zou ik 

graag 

een DUIDELIJK antwoord willen. 

Hopende op 

een reactie 

uwerzijds, Groet, 

Tel: 06- 
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


